立法會 Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 387/06-07

Ref : CB(3)/M/MM

Tel: 2869 9205

Date: 26 February 2007

From: Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Council meeting of 14 March 2007

Motion on "Air Pollution Control (Volatile Organic Compounds) Regulation"

Hon Audrey EU Yuet-mee has given notice to move the attached motion on "Air Pollution Control (Volatile Organic Compounds) Regulation" at the Council meeting of 14 March 2007. The President has directed that "it be printed in the terms in which it was handed in" on the Agenda of the Council.

(Mrs Justina LAM) for Clerk to the Legislative Council

Encl.

2007年3月14日(星期三) 立法會會議席上 余若薇議員就 "《空氣污染管制(揮發性有機化合物)規例》" 提出的議案

議案措辭

"本會察悉以 2007 年第 20 號法律公告刊登憲報,並於 2007 年 2 月 28 日會議席上提交立法會省覽的《空氣污染管制(揮發性有機化合物)規例》。"

(Translation)

Motion on
"Air Pollution Control (Volatile Organic Compounds) Regulation"
to be moved by Hon Audrey EU Yuet-mee
at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 14 March 2007

Wording of the Motion

"That this Council notes the Air Pollution Control (Volatile Organic Compounds) Regulation which was published in the Gazette as Legal Notice No. 20 of 2007 and laid on the table of the Legislative Council on 28 February 2007."